
                                                                                             
 

 

Referat styremøte BK 08.06.23 

Åsane Arena kl. 20-21.30 
 
Til stede: Erik, Gunnar, Anne-Hege, Magnus, Randi, Kristian, Ågot 
Fra admin: Trond Kristian 
Meldt avbud: Aleksander, Suong, Sebastian 
 
   
01-06 Godkjenning av referat fra styremøte 11.05.23 
Referat godkjent 
 
Oppdatering fra administrasjonen (TK) 

Intervjurunder for ny sportssjef er i gang. Gode kandidater. Ønsker oppstart fra høsten. 
 
Har dialog med tre aktuelle kandidater til rutesetterstillingen.  

 
• Økonomi  

- Tall fra regnskapet i mai er ikke klare enda, men likviditeten er som forventet 
- Lotteritilsynet har gitt klubben tilskudd på 60 000,- for å kunne gi lavere priser til familier 

med lav inntekt som ønsker å delta på organiserte grupper. Fordeles over de neste tre 
semestrene. God mottakelse så langt. 

- Varelager oppdatert og med i regnskapstallene fra mai, regnskapsfører ikke ferdig med 
månedsoppgjøret enda.  

- Søkt om milder til: 

o Stimuleringsmilder BK: Paraklatring 20K innvilget 

o Arrangementstøtte BK: NorgesCup 30K innvilget 

o Driftsstøtte BK: Søkt om støtte for til sammen 1 773 672,- i utgifter (strøm, 
husleie, renhold). Ikke ferdig behandlet 

o Barne/ungdomsmidler: tildeles automatisk i høst basert på medlemstall 

o Spillemidler til utstyr: Søkt om 365 232,- 231 334,- innvilget 

o Gjensidigestiftelsen: Sommerklatring for alle, 48 750,- innvilget 

o Lotteritilsynet: Klatring for alle, 60 000,- innvilget 

o Momskompensasjon: Søkt om 1 080 745,- 



o SPV: Søkt om prosjektmidler til Opptur - Klatring for alle 
Klatring for barn og unge (300 000,-). Venter på svar 

o NKF:  Søkt om midler til Mentorordning: 35K innvilget 

 Søker om midler til sommercamper: 15K 

 Søker om midler til utstyr: 5K 

• Planer om å søke midler til: 

o Refusjon av egenandeler på aktivitetsleir i regi av idrettslag - BK 

o Refusjon av kontigent/treningsavgift 2023 - BK 
 

• Sikkerhet 
- Lavere besøkstall inn mot sommeren, ingen alvorlige ulykker siste tiden. 
- Vanskelig å få nok frivillige klatrevakter gjennom sommeren 

 
 

• Drift 
- Arbeid med lyddemping fortsetter i Vestveggen gjennom våren/sommeren. Petter og Keith 

gjør denne jobben. 
- Åpningstider og bemanning i sommer: Vanlige åpningstider i helgene og på tirsdag/torsdag. 

Åpent fra 12-20 på mandag, onsdag, fredag. Kun 1 vakt i resepsjonen alle dager = halvert 
bemanning sammenlignet med fjoråret. Ordning med bakvakt hver uke for dager med dårlig 
vær/behov for ressurser. Gjelder frem til 14. august. Bergenshallen og Bryggeriet 
sommerstengt (1. juni og 15. juni). 

- Vi har en person fra Ukraina som er inne på språktreningspraksis to ganger per uke - lønnes 
gjennom introduksjonsprogrammet til Bergen Kommune. 
 

- Kurs/arrangement 

- Kurset inne-til-ute gjennomført samme helg som Basecamp Sotra. 12 av 24 plasser fylt opp. 

- Høstens aktivitetsgrupper og Klatreskolen lagt ut for påmelding - stor pågang og mange 
forespørsler 
  

• Annet 

- Åsane Arena driftes med stort underskudd som dekkes av Trond Mohn. For 2022 var 
underskuddet på 15MNOK (inntekter 10M, utgifter 25M - strøm alene utgjør 10,2M) 

- Junior-NM i Molde en suksess, men litt stang-ut for våre utøvere. 2 sølv og 3 bronse + gull og 
bronse i kombinert. Senior-NM helgen 17-19. juni - 7 deltakere fra BK. 
 

- Intranett for ansatte og frivillige er klart - demo for styret etter sommeren  

 
 

03-06   Klatreførere - status (Kristian/Erik/Ågot) 
- Nettfører: 

Arbeidet med en nettfører for bergensregionen har vært i gang en stund. Målet er at vi skal ha 
en ferdigstilt versjon klar for utesesongen 2024 - men at det skal være mulig å bruke føreren 
allerede fra september. Sigurd Ovesen er prosjektleder for nettføreren. 
 
 

- Førere i bokform: 
Vi jobber med å samle det vi har av materiale. Det er laget en oversikt over alle felt og hvilke 
felt som trenger nye oversiktsbilder. Ove har sagt seg villig til å bidra med å koordinere foto. 



Trykkeri må kontaktes for ny pris ift mulighet for å få med alle klatrefelt, ha flere sider og 
tynnere papir. 
 
 
 

04-06   Oppdatering fra komitéene 
 

• Hederstegnkomitéen (Erik) 
- Oppdatert mandat må legges på nettsiden (Ågot) 

 
• Førerkomitéen (Erik) 

- Trenger et mandat som omfatter sport, trad, buldring og Uskedalen, digital og papir. Rutiner 
for rapportering av ruter og vedlikehold av database må beskrives. 
 

• Klatrefeltkomitéen (Gunnar)  
- Sandholna er ferdig og klart til åpning. Dette blir månedens klatrefelt i juli. 

 
• Sosialkomitéen (Kristian/Suong) 
- Gjennomført klatremaraton og base camp Sotra – vellykket arrangement med rundt 45 til 

stede og bra foredrag av Leo. 
 

• Anleggskomitéen (Gunnar) 
 

• Kommunikasjonskomitéen (Ågot) 
- Jobber med mulig debattinnlegg til BA 

   
• Sponsorkomitéen (Kristian) 

 
 
 
 
 
Minner om samling/sommeravslutning/avslutning for Joakim med styret og administrasjonen tirsdag 
13. juni kl. 18 (grilling på terrassen hos Ågot – uansett vær). 
 
 
 
  
 
05-06 Eventuelt 

- Søknad om stipend fra Virginia Virgal. Søknad innvilget. 
 
 
 
 
 
 

_________________________                                        ___________________________ 

 Ågot Caroline Nilssen (leder)                                                Kristian Gjerding (nestleder) 

 

 

_________________________                                        ___________________________ 

           Erik Faugstad                                                                         Anne Hege Straume 



 

 

_________________________                                        ____________________________ 

          Randi E. Taxt                                                                             Magnus Kvamme 

 

 

____________________________                                  

               Gunnar Karlsen                                                                         

 

 
 
 
 

 


